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ZAPISNIK 1. REDNE SEJE SVETA STARŠEV 

OŠ FRANCA ROZMANA – STANETA MARIBOR 

 

 

Seja Sveta staršev je potekala v sredo, 28. septembra 2022, v šolski jedilnici. Pričela se je ob 

17.00 uri. 

 

Prisotni člani Sveta staršev: Prisotnost članov Sveta staršev je razvidna iz liste prisotnosti, ki 

je priloga tega zapisnika (PRILOGA 1). Namesto Aleša Požgana (predstavnika 2.c razreda) 

pristopi Laris Krepek, kateremu se pojasni, da je na seji lahko prisoten, da pa ne more 

glasovati.  

 

Prisotnih je bilo 23 članov Sveta staršev, ugotovi se sklepčnost Sveta staršev.  

 

Ostali prisotni: Katja Pregl, Dušan Čerček, Petra Kapun 

 

Opravičili so se:  

- Daria Pregl – predstavnica 2.b razreda 

- Aleš Požgan – predstavnik 2.c razreda 

- Manja Zemljič – predstavnica 6.c razreda 

- Natalija Arnuš – predstavnica 7.b razreda 

 

 

Dnevni red: 

1. Potrditev predlaganega dnevnega reda 
2. Predstavitev predstavnikov članov Sveta staršev in  

izvolitev predsednika Sveta staršev in njegovega namestnika 

3. Predstavitev poročila Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2021/2022 
4. Predstavitev in potrditev Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023  
5. Pobude, predlogi in vprašanja  

 

 

 

 



 
 

Osnovna šola 
   Franca Rozmana - Staneta  
     Kersnikova 10, 2000 MARIBOR 

          tel.: (02) 2504300, 2504306,   fax.: (02) 2504311 

Davčna številka.: 25901010 

Podračun pri UJP: 01270-6030667458 

 

 

K 1. točki 

Potrditev predlaganega dnevnega reda 

 

Ravnateljica gospa Katja Pregl pozdravi člane Sveta staršev in predstavi sestavo Sveta 

staršev v novem šolskem letu.  

Ravnateljica predlaga spremembo dnevnega reda in sicer, da se doda nova točka 3. Potrditev 

zapisnika 3. redne seje z dne 19. 5. 2022, dosedanje 3., 4. in 5. točka dnevnega reda pa 

postanejo 4., 5. in 6. točka dnevnega reda. Člani Sveta staršev se s tem strinjajo. 

SKLEP 1: Člani Sveta staršev soglasno potrdijo tako spremenjeni dnevni red. 

 

K 2. točki 

Predstavitev predstavnikov članov Sveta staršev in izvolitev predsednika Sveta 

staršev in njegovega namestnika 

 

Gospa ravnateljica pove, da imamo trideset predstavnikov, 26 iz matične šole in 4 s 

podružnične šole. Člani se predstavijo in povedo, kateri razred zastopajo. Ravnateljica 

predlaga, da člani Sveta staršev izvolijo predsednika. 

Točka 2.1 Izvolitev predsednika Sveta staršev: 

Gospa Biserka Mergeduš predlaga, da je predsednik Sveta staršev lanskoletni predsednik 

gospod Emil Juvan, ki pove, da je pripravljen biti še naprej predsednik. Gospa Nika Švaljek 

predlaga gospo Meto Kaker za novo predsednico Sveta staršev. Gospa Meta Kaker se s tem 

strinja.  

 

Volitve potekajo med dvema kandidatoma: 

- Za gospo Meto Kaker glasuje 13 predstavnikov Sveta staršev, 3 predstavniki Sveta 

staršev se glasovanja vzdržijo, gospod Emil Juvan pa prejme 7 glasov predstavnikov 

Sveta staršev. 

 

Glede na navedeno se ugotovi, da je večina prisotnih članov Sveta staršev za predsednico 

Sveta staršev v šolskem letu 2022/2023 izvolila gospo Meto Kaker. 

SKLEP 2.1: Člani Sveta staršev izvolijo gospo Meto Kaker za predsednico Sveta Staršev 

v šolskem letu 2022/2023. 

 

Gospa Meta Kaker pozdravi prisotne in nadaljuje z dnevnim redom.  
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Točka 2.2 Izvolitev namestnika predsednika Sveta Staršev:  

Predsednica Sveta staršev za svojega namestnika predlaga lanskoletnega namestnika 

gospoda Silva Ropošo. Zanj glasuje 17 članov Sveta staršev. Glede na navedeno se ugotovi, 

da je večina prisotnih članov Sveta staršev za namestnika predsednice Sveta staršev v 

šolskem letu 2022/2023 izvolila gospoda Silva Ropošo.   

SKLEP 2.2: Člani Sveta staršev izvolijo gospoda Silva Ropošo za namestnika 

predsednice Sveta staršev. 

 

K 3. točki 

Potrditev zapisnika 3. redne seje z dne 19. 5. 2022  

 

Gospa Meta Kaker predlaga, da se zapisnik 3. redne seje z dne 19. 5. 2022 potrdi.  

Za potrditev zapisnika glasuje 16 članov. Vzdržani so 3 člani.  

Ugotovi se, da je za potrditev zapisnika 3. redne seje Sveta staršev z dne 19. 5. 2022 glasovala 

večina prisotnih članov Sveta staršev. Ugotovi se tudi, da je prisotnih 15 od 29 lanskoletnih 

predstavnikov Sveta staršev. 

 

SKLEP 3: Zapisnik 3. redne seje Sveta staršev z dne 19. 5. 2022 se potrdi.  

 

K 4. in 5. točki 

4. Predstavitev poročila Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2021/2022 

5. Predstavitev in potrditev letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023 

 

Ravnateljica nagovori prisotne. V lanskem šolskem letu je šola izpeljala sedem šol v naravi. 

Veliko aktivnosti zaradi covida ni bilo izvedenih. Šolsko leto je bilo prilagojeno, po navodilih 

ministrstva. Sledi pregled in predstavitev naslednjih tem: 

- Doseg ciljev 

- Vzgojni opomini 

- Samovoljno zapuščanje šole 

- Uporaba elektronskih naprav 

- Popravni izpiti v juliju in avgustu – pristopita dva učenca 

- Primerjava uspeha 

- Izobraževanje na domu 

- Napredovanje z negativno oceno 

- Zakaj je odstopanje v uspehu, ali gre samo za tujce 

- Poročilo šolskega sklada 

- Anketa na temo prehrane 
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Gospa ravnateljica pove, da je težava razumevanja pri tujcih iz Albanije. Otroci iz Ukrajine so 

dobri v znanju angleščine, za razliko od otrok iz Albanije. Sistem omogoča, da napredujejo v 

naslednji razred brez ocen. Imamo tudi učence, ki imajo status športnika in mladega umetnika.  

Gospa Jasna Nagode zapusti sejo ob 17.42. 

Gospa Manja Zemljič se pridruži ob 17.49. 

Gospod Emil Juvan pravi, da je glede na rezultate izvedene ankete premalo hrane za otroke 

pri zajtrku; v zvezi z anketo izpostavi pomanjkljivosti v načinu merjenja stališč anketirancev, ki 

omejujejo razlago rezultatov. Ravnateljica razloži, da zajtrkujejo mlajši otroci. Predstavi 

statistiko ankete. Ravnateljica pojasni, da otroci lahko vzamejo hrane kolikor želijo. 

Ravnateljica pojasni, da imamo mala in velika kosila, ni ga otroka, ki ne bi dobil »repeteja«. 

Otroci tožijo, da ne dobijo sladic za repete. Gospod Emil Juvan želi, da se količina optimira, 

ker anketa kaže, da ima tretjina otrok občutek, da dobijo premalo. Ravnateljica pove, da številni 

otroci pustijo veliko nezaužite prehrane. 

Ravnateljica opozori na bližino trgovine in s tem povezano problematiko. Ravnateljica pove, 

da je šola imela kontrolo NIJZ in da predlaga, da počakamo končno poročilo.  

Ravnateljica pove, da v jedilnici prihaja do zastojev. Imamo urnik. Problematika je, vendar urnik 

je nastavljen. Ravnateljica prosi, da starši prenesejo otrokom sporočilo, da počakajo in odidejo 

na kosilo ob dogovorjenem  terminu. Glede količin pa bodo informacije prenesene.  

Gospa Karmen Poplas Juvan sprašuje, če smo poostrili nadzor nad tem kdo gre na kosilo. 

Ravnateljica pojasni, da je težava, kadar otroci izgubijo kartico. Ravnateljica pojasni, da kuharji 

poznajo otroke in do težav tukaj ne prihaja.  

Podravnatelj gospod Dušan Čerček pojasni postopek naročila nove kartice in obveznost plačila 

nove kartice v primeru izgube.  

Gospa Karmen Poplas Juvan vpraša, kaj se zgodi s hrano, ki se ne porabi, ali je ta hrana na 

voljo kje pred vrati. Ravnateljica pove, da je to že ustaljena praksa.  

Gospa Nataša Pribožič pozove starše, da prijavijo otroke na popoldansko malico, ker se 

dogaja, da je hrane premalo. Hrane ni viška, tako da ostali otroci ne morejo jesti.  

Gospa Biserka Mergeduš  pove, da so imeli tri izlete. Zjutraj so imeli samo štručko in vodo. 

Predlaga, da bi se sprememba napisala v jedilnik. Ravnateljica razloži, da je v jedilniku 

zapisana opomba, da se jedilnik lahko spremeni zaradi dobave. Kuhinja se prilagodi. Kuhinja 

pripravlja več kot 1300 obrokov dnevno.  

Gospa Karmen Poplas Juvan pove, da ima prošnjo enega starša. Če se lahko napiše, koliko 

pripada hrane na glavo otroka. Predvsem pri sadju. Predlaga štetje sadežev, npr. sliv, na glavo 

otroka. Gospa Karmen Poplas Juvan pravi, da v Košakih ni na voljo sadja, da si otroci vzamejo, 

ko želijo. Ravnateljica se zaveže, da bo zadevo preverila.  

Gospa Sonja Majcen Domajnko pove, da so otroci včeraj za kosilo imeli ražnjiče in so nižji 

razredi dobili dva ražnjiča, večji otroci, ki so prišli kasneje in bi morali dobiti večje kosilo pa le 

enega, ker jih je zmanjkalo. Ravnateljica pove, da bo preverila zadevo in odgovor podala 

naknadno. Gospa Sonja Majcen Domajnko pohvali dietno prehrano, da je hrana res dobra in 

da se je stanje iz preteklega šolskega leta resnično izboljšalo.  
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Gospod Emil Juvan izpostavi, da otroci v anketi izpostavljajo, da si ne upajo učiteljev in 

razrednikov vprašati določenih stvari in pove, da je tak občutek pri otrocih lahko velik problem. 

Ravnateljica pove, da učitelji pomagajo vsakemu učencu, ki ima težave. Gospod Emil Juvan 

se zahvali za podatke, ki lahko služijo v naprej.  

Gospa Manja Zupančič pove, da je imela v preteklih letih velikokrat občutek, da je njen sin 

številka. Pravi, da se stvari izboljšujejo in da nima več tega občutka.  

Gospa Alenka Lobnikar se navezuje na anketo. Vprašanja v anketi bi postavila drugače, 

učence bi osebno naslovila, kako se počutijo in ne da ocenjujejo, kako se počutijo sošolci. 

Pove dober primer ljubljanske šole. Trije otroci so med sabo skrbniki  in ti otroci točno vedo na 

koga se lahko v primeru odsotnosti obrnejo za šolsko snov. O »skrbnikih« so seznanjeni tudi 

starši. 

Tudi starši vedo na koga se lahko obrnejo. Gospa Karmen Poplas Juvan predlaga, da se ta 

predlog sprejme tudi v naših razredih. Ravnateljica pove, da bo pobuda prenesena naprej.  

Gospa Karmen Poplas Juvan zapusti sejo ob 18.34. 

Gospod Silvo Ropoša predlaga, da si najdemo v tem šolskem letu vsaj dva cilja in jih skušamo 

uresničiti. Naj šola zapiše v tem letu bomo rešili to in to. Ravnateljica pove, da se bo razvojna 

skupina sestala v mesecu oktobru in napravili bodo načrt za dolgoročno doseganje ciljev.  

Gospod Laris Krepek (namesto Aleš Požgan) omeni preizkus znanja iz matematike NPZ. 

Ravnateljica predstavi poročilo o rezultatih preverjanja znanja.  

Gospod Emil Juvan sprašuje, ali bi se pri kvaliteti dalo kaj izboljšati. Ravnateljica pove, da 

bodo sloneli k temu. Otroci s posebnimi potrebami dosegajo enake standarde, pove 

ravnateljica. Otroci z odločbami imajo prilagoditve, s katerimi se jim omogoči, da dosegajo 

enake cilje. Otroci z odločbo nacionalne preizkuse znanja pišejo posebej.  

Gospa Nika Švaljek pove, da so odstopanja tistih, ki naloge ne bodo rešili in tistih, ki jo bodo 

rešili hitreje.  

Gospa Smiljana Valcl pove, da ne moremo iskati vzrokov v učiteljih, problem je v neobveznosti 

NPZ, saj se otroci ne pripravijo in niso motivirani za pisanje NPZ, ker to ni pogoj za vpis v 

srednjo šolo. Gospa Smiljana Valcl spregovori tudi o otrocih s posebnimi potrebami, saj je bilo 

ravnateljici namenjeno vprašanje tudi v zvezi s tem. Omenila je, da kot specialna pedagoginja 

sama dela z otroki s PP in da je dejstvo glede na vse zgoraj omenjeno, da so pri njih rezultati 

slabši in da zagotovo vplivajo na povprečje rezultata NPZ za posamezen predmet na 

posameznih šolah.  

V zvezi s potrebo po delovnih zvezkih gospa Nataša Pribožič izpostavi, da so ukinili delovni 

zvezek, ki je bil ključnega pomena. Mnenja ostalih staršev glede te problematike so deljena.  

Ravnateljica pravi, da bodo prenesli pobude v mesecu maju, ko se formirajo delovni zvezki.  

Gospa Manja Zemljič zapusti sejo ob 19.12. 

V zvezi s stroškovno ceno kosila gospod Emil Juvan povpraša, ali je pri izračunu upoštevan 

interventni zakon glede cene malic. Ravnateljica predstavi stroške živil in cene malic.  

 



 
 

Osnovna šola 
   Franca Rozmana - Staneta  
     Kersnikova 10, 2000 MARIBOR 

          tel.: (02) 2504300, 2504306,   fax.: (02) 2504311 

Davčna številka.: 25901010 

Podračun pri UJP: 01270-6030667458 

 

 

Koliko pričakujemo, da naj otrok dobi za ta denar, koliko porcij. Dietna hrana vemo, da je dražja 

in tukaj gre za 3,40 €. Ravnateljica razloži posamezne postavke.  

Gospod Emil Juvan glede likovnega materiala pove, da Svet staršev doslej še ni prejel 

obrazložitve dviga cen likovnega materiala po sprejetju sklepa na lanskoletni seji Sveta 

staršev. Ravnateljica prebere elektronsko sporočilo podjetja, ki šoli dobavlja likovni material, v 

zvezi z dvigom cen, z dne 27. 5. 2022.  

Gospod Emil Juvan sprašuje, kako je z realizacijo načrta učilnice na prostem. Ravnateljica 

pojasni, da je z dokumentacijo poskušala pridobiti gradbeno dovoljenje na Upravni enoti 

Maribor, kjer so rekli, da jo mora ustanoviteljica pooblastiti za pridobitev dovoljenja. Ker ob 

prejeti dokumentaciji ni bilo predvidenega investicijskega načrta, ki bi opredeljeval finančni 

vložek in investitorja izgradnje nezahtevnega gradbenega objekta na podružnični šoli, 

postopka ni mogla začeti. Na uradu za investicije so na podlagi gradbene dokumentacije 

ocenili, da bi znašal strošek gradbenih del in postavitve objekta med 40.000 in 60.000€.  

Ravnateljica je zaprosila gospoda Juvana za dopolnitev dokumentacije z investicijskim 

načrtom.  

Gospa Meta Kaker predlaga, da se gospod Emil Juvan in ravnateljica pozanimata, kako 

pridobiti pooblastilo.  

Gospa Simona Podlesnik pogreša malo več dodatnih dejavnosti. Ravnateljica pove, da 

dejavnosti znotraj šole potekajo, objavljene so na uradni FB strani šole. Ravnateljica pove, da 

dejavnosti potekajo od septembra pa do junija.  

Ravnateljica nadalje pojasni, kaj vse sodi v letni delovni načrt za šolsko leto 2022/2023. 

Gospod Klavdij Logožar ima vprašanje glede vključevanja v letni načrt. 

Nadaljujemo s temo o interesnih dejavnostih. Gospod pove, da imajo samo tri interesne 

dejavnosti na voljo. Predlaga, da bi pričakovali več in mu je to premalo. Ravnateljica pove, da 

sprejme pobudo za naslednje šolsko leto. Sporno je, da je ena interesna dejavnost med 

poukom.  

Starejši kot so otroci, bolj se jim prekrivajo obveznosti, pove gospa ravnateljica.  

Tema nanese tudi na nadarjene učence in obogatitvene dejavnosti. Ravnateljica predstavi 

obogatitvene dejavnosti, strokovne ekskurzije, gre tudi za tekmovanja. Obstaja možnost 

financiranja iz sklada.  

Gospa Meta Kaker predlaga, da glede na čas zaključimo z razpravo glede točke 4 in 5 

dnevnega reda in ugotovimo, da smo se seznanili s poročilom letnega delovnega načrta za 

šolsko leto 2021/2022 in sprejmemo sklep: Svet staršev se je seznanil z LDN za šolsko leto 

2022/2023, podal pozitivno mnenje in ga potrdil. K celotnemu ceniku iz LDN 2022/2023, ki je 

bil predlagan, so predstavniki Sveta staršev podali pozitivno mnenje, z njim soglašali in ga 

potrdili.  

Za sprejem gornjega sklepa glasuje 21 članov Sveta staršev. Ugotovi se, da je sklep sprejet.  

Ugotovi se, da se je Svet staršev seznanil s Poročilom Letnega delovnega načrta za šolsko 

leto 2021/2022. 
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SKLEP 5: Svet staršev se je seznanil z Letnim delovnim načrtom za šolsko leto 

2022/2023, podal pozitivno mnenje in ga potrdil. K celotnemu ceniku iz LDN 2022/2023, 

ki je bil predlagan, so predstavniki Sveta staršev podali pozitivno mnenje, z njim 

soglašali in ga potrdili. 

 

K 6. točki 

Pobude, predlogi in vprašanja 

 

Razprava poteka glede naslednjih tem: 

- Glede sprehajalcev psov na igrišču. 

 

- Glede nevarne poti v šolo starši prosijo za pomoč šole. Ravnateljica pove, da so poti 

postale varne s postavitvijo prometnih znakov, ki umirjajo promet. Nihče ni preverjal, 

kako poteka promet, je pa pot bila razglašena za varno. Predlog je bil, da bi se na 

tistem mestu vsaj poskušale urediti ovire na cestišču. Ravnateljica predlaga, da starši 

dajo pobudo.  

 

- Problematika parkiranja pred šolo, ustavljanje na prehodu za pešce. Ravnateljica pove, 

da se veliko dela na preventivi, šola sodeluje s policijo, vendar se tam soočajo s 

kadrovskimi stiskami. Ravnateljica pove, da bomo osveščali otroke in preprečevali 

določene stvari. Poziva k opominjanju otrok.  

 

Gospod Emil Juvan zapusti sejo ob 20:01. 

 

Seja se zaključi ob 20:05. 

 

Zapisala: 

Petra Kapun          


